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Vragen  In het verleden nodigde de gemeente Leudal jaarlijks VWO 4-

leerlingen van St Ursula uit voor een bezoek aan het gemeentehuis. 
Dit om de leerlingen kennis te laten maken met het lokale bestuur en 
de lokale politiek. Vaak werden tijdens deze bezoeken debatten 
tussen de leerlingen georganiseerd. Soms sprong er een vonk over 
en werden jongeren lid van een politieke partij of actief in de politiek. 
We hebben meer jongeren nodig in de lokale politiek en om hun 
interesse in de politiek te wekken zijn kennismakingsbezoeken van 
middelbare scholieren aan het bestuurscentrum van Leudal meer dan 
gewenst. 
 
Vragen: 
1. Nodigt de gemeente Leudal nog steeds jaarlijks VWO 4 leerlingen  
    uit? 
 
2. Zo nee, wanneer start de gemeente daar weer mee? 
 
3. Bent u het er mee eens dat leerlingen van alle niveaus van  
    St Ursula worden uitgenodigd? 
 

  
Datum: 20.10.2023 
 

Ambtelijk advies  

1. Nee 



 
Onderstaande antwoord bij punt 2., opgesteld door de 
Raadsgriffie, is al gecommuniceerd met vragensteller: 

2. Deze activiteit zoals die destijds is geweest wordt niet meer 
door de griffie georganiseerd. De redenen: 
• De gemeente Maasgouw wilde een andere invulling geven 

aan deze zogenoemde gemeentedag. 
• De leraren maatschappijleer van de school waarmee we 

dit organiseerden zijn beiden niet meer werkzaam op de 
school, en de directie vond de belasting van zo’n dag op 
het lesprogramma te groot. Het was een blok van 2 
dagen, wel passend binnen het blok politiek op 4VWO, 
maar op andere niveaus moeilijker inpasbaar. Daarnaast 
werden en worden er al veel buitenschoolse activiteiten 
georganiseerd, iets dat al een grote impact heeft op het 
reguliere programma. 

• Daarnaast is het college bezig om kinderraad en 
jeugdraad op te zetten. Hierover heeft wethouder 
Martens in de vorige commissie sociaal nog mondeling 
bericht. 

• Ook zijn er vorig jaar nog rondleidingen geweest in het 
gemeentehuis voor andere klassen. (volgens mij VMBO). 

• De kosten van de dag drukten steeds op het griffiebudget 
dat met taakstellingen te maken heeft, waarbij de 
geringe bezetting ook een rol speelde. 

3. Gelet op het antwoord op vraag 2. van de Raadsgriffie is het 
antwoord op vraag 3. niet meer relevant. 

 
   
 

Datum: 24.10.2023 
 
Besluit van (wie): College van B&W  
 

Besluit college of 
portefeuillehouder 

 

Besluit luidt: Akkoord 
 

 
 




